
 

Skolebestyrelsen ved Bryrup Skole 
 

Dagsorden til online skolebestyrelsesmøde på Bryrup Skole d. 19. maj kl. 19.00 – 21.00 
 

Ordstyrer: Bo 
Forplejning: Må I klare selv derhjemme   

Referent: Karen  
 
SKB 55 – 19/20 Godkendelse af referat fra sidste møde 
 Udsættes til vi kan samles fysisk igen 
SKB 56 – 19/20 Nyt fra elevrådet 
  
SKB 57 – 19/20 Coronasituationen 
 Opdatering og status - med efterfølgende drøftelse. 
 Fra i mandags har vi været fuldtallige på skolen. 

Alle har haft travlt for at blive klar. 
Forud for dette blev retningslinjerne lavet om – også for at gøre 
genåbningens fase 2 mulig. Dog har det været specielt at opleve, hvor meget 
der rent faktisk blev ændret på kravene. 
Vi har stadig haft to voksne i mange klasser og også planlagt forskudte 
mødetidspunkter og dermed frikvarter. 
Vi vurderer, at det er muligt at lade udskolingen møde 8.15 fra på mandag d. 
25. maj.  
Vi fastholder, at mellemtrinnet møder en halv time senere. 
Vi forsøger at fastholde en struktur, hvor børnene ser max. to lærere om 
dagen. 
Rikke italesætter, at børnene trives i nødundervisningen. 
Jesper bakker op, især ift. mellemtrinnet. Han henleder til, at vi skal være 
opmærksomme på, at 8. klasse skal have en god ballast til at starte i 9. klasse 
med. 
Karen gør opmærksom på, at teamet omkring 8. klasse er meget 
opmærksomme på dette. 
Kirsten er enig med Rikke. Kirsten oplever også, at situationen bringer noget 
nyt til børnene,  
Karen og Bo redegjorde for, hvordan undervisningen bliver tilrettelagt indtil 
sommerferien. 
Agnete og Merete mindede om, at vi skal huske at evaluere og dokumentere 
fjernundervisningen og tale om, hvad vi skal tage med fra den periode. Det 
kunne også være spændende at høre, hvordan forældrene har oplevet det. 
Teamet omkring 9. planlægger nogle små afgangsprojekter, så deres tid indtil 
sommerferien ikke bliver ligesom en almindelig skoletid. 
Merete spørger, om vi selv kan bestemme, om vi tilrettelægger 
undervisningen som enten halve eller hele fagdage. 
Det er et årligt timetal, man skal leve op til, så man kan godt have halvårlige 
fag. 
Vi har været velsignet med et tålmodigt personale. Det har også været 
nødvendigt, da opgaven med planlægningen har været stor og på bagkant. 
Vi afventer udmeldingen i starten af juni, før vi planlægger 9. klasses 
afslutning. 
 

SKB 58 – 19/20 Skolebestyrelsesvalg 2020 
 Fastsættelse af dato for valgmøde (efter d. 8. juni) 

Idégenerering i forhold til at få skabt interesse for bestyrelsesarbejdet 
 Valget skal være foretaget inden 1. august. 



 
Det bliver i forlængelse af vores bestyrelsesmøde d. 16. juni. 
Bo sender invitation ud. 
Rikke og Merete vil gerne sørge for noget opmærksomhed omkring valget. 
Jesper vil gerne bidrage. 

SKB 59 – 19/20 Skoleårets planlægning 
 Opdatering og status, herunder etablering af ansættelsesudvalg. 
 Processen er i gang. 

Dansklærere er fastlagt. Matematik er næste på plads, men afhænger jo 
delvist af, hvilken lærer vi får ansat. Der er ansøgningsfrist i næste uge. 
Jesper, Merete, Agnethe, Kirsten og Troels vil gerne deltage i 
ansættelsesudvalget. 
Ift. stillingen som pædagogisk leder er det besluttet af skolechefen, at vi får 
overflyttet en pædagogisk leder fra en anden skole i kommunen. 
 
”Alle skal med” er et kommunalt udviklingsprojekt i forlængelse af PLF-
indsatsen, som vi bliver en del af i kommende skoleår. Forløbet skal udvikle 
de inkluderende fællesskaber på skolen. 
 
De lokale udviklingsprojekter er ikke på plads for kommende skoleår. Vi har 
en del opsamling inden vi kommer dertil. 
Det får vi styr på i uge 27. 

SKB 60 – 19/20 Skolebestyrelsens årsberetning for skoleåret 19-20 
 Indledende drøftelse 
 Jesper vil gerne forfatte et skriv. 

Bo opretter en tråd i AULA, hvor vi hver især kan kommentere. 
Vi skal også nævne de vigtigste pointer og erfaringer fra corona-tiden. 
Beretningen må også gerne vende tilbage til skolens værdigrundlag. 
Implementering af AULA. 

SKB 61 – 19/20 Meddelelser  
  Formanden 

 Ledelsen 
Der bliver pt. lagt nyt gulv i personalerummet og i pædagogisk værksted. 
Der er også nogle steder, der skal have nyt gulv i løbet af sommerferien. 

 Personalet 
Der er en god tone på skolen. Tiden byder på forandringer og nye 
rammer af flere omgange, men det har både personale og ledelse tacklet 
fint. 

  
SKB 62 – 19/20 Eventuelt 
 Karen tager initiativ til at arbejdsgruppen vedr. forældrefolderen mødes. 

Betonkummerne i skolegården ser sølle ud. Det gør vi noget ved efter 
sommerferien.  Helst sammen med nogle børn. Troels foreslår, at det bliver 
elevrådet, der tager ansvar for dette. 

 
 
 


